
ZAPOZNELO, A AKTUALNO PISMO?

Dan mladosti v KS
»Malči Beličeve«

Ob načrtovanju dela za leto 1989. smo si postavili
kar zajeten program. Med drugim smo želeli našim
najmlajšim in mladimi pripraviti prijeten Dan mlado-
sti. Za realizacijo načrtovanega je bil en dan prema-
lo, iz enega so nastali trije dnevi in štirje programi.

Prvi je bil zelo skromen, bo drugič glasnejši. Naši
najmJajši so prenašali svoje misli in hotenja z barvni-
mi kredami na asfalt pri Osnovni šoli Franc Le-
skošek-Luka.

Drugi program je zorel v društvu in v Knjižnici vse
od otvoritve skupnega, obiinskega, kulturnega hra-
ma - Knjižnica Prežihov Voranc na Tržaški 47/a.
Kako privabiti še več mladih v knjižnico? Otroci že
sedaj pnhajajo v knjižnico. čitalnico na otvoritve
razstav kiparjev in likovnikov. Skupno z delavci
Knjižnice smo za dan mladosti pripravili posebno
srečanje. Skupnemu vabilu se je za razgovor z mladi-
mi Osnovne Franc Leskošek-Luka in Osnovne šole
Marjan Novak-Jovo dobrohotno odzval naš obian,
pisatelj, profesor Anton Ingolič. Brez posebnega
uvoda je med udeleženci stekel zelo prisrčen razgo-
vor. Med drugim nam je pisatelj pokazal nekalere
izmed svojih 69 napisanih knjig. Zlasti je bil za nas
zanimiv prevod v kitajski jezik. Seveda smo ga tudi
vprašali kaj meni o naji novi knjžnici. Dejal je, da
smo lahko ponosni na tako lepo knjižnico, da je za
sedaj najlepša, kar jih je videl pri nas. Zato je tudi
prav, da jo obiskujemo v Sim večjem številu.

Tovarišu profesorju se iskreno zahvaljujemo za
misli. vzpodbudne v času, ki smo ga skupaj pretiveli.

Koristen, prijeten je bil zadnji dan. Priznajmo tudi
naša velika priezkušnja. To je bil otroški sejem s kul-
turnim srečanjem. Ob prvem otroškem sejmu v Kra-
jevni skupnosti »Malči Beličeve« lani v novembru
mesecu smo udeležence vpraševali za mnenje. Vsi so
nam odgovorili, da je sejem koristen, primeren, da bi
bilo prav, da ga organiziramo večkrat v letu. No,
odbor je menil, da je dvakrat na leto dovolj in to
v maju in v oktobru.

Že lanske izkušnje so nas izučile, da moramo
koristnemu dati tudi prijetno. Tako sta nastala dva
programa: otroški sejem in kultumo srečanje. Neka-
teri so celo pomišljali, da kulturne toike ne spadajo
na sejem.

Lanski prostori na tržnici na Viču niso bili primer-
ni. Tako nam je za nedeljo 28. maja odstopila šolsko
igrišče Osnovna šola Marjan Novak-Jovo, na Tržaški
74. Vodstvu šole, zlasti pa tovarišici pomočnici in
neutrudnemu tovarišu hišniku tudi s tega mesta is-
krena hvala.

Ponudba in povpraševanje bi bilo lahko večje.
Vreme je bilo lepo, prostor primeren, za red na
sejmu in za varaost ob TržaSki cesti so poskrbeli
mladinci Mladinskega doma »Malči Beličeve«. Tudi
njim iskrena hvala.

Ce smo sejmarjev pričakovali več je bilo zato
kulturno srečanje proti pnčakovanju.

Prva je nastopila znana plesna skupina »Pardox«.
Sicer jo lahko občudujemo preko malih zaslonov,
vendar so trije plesi v živo vse kaj drugega.

Tri ritmične plese sta nato odplesala sovrstnika
mladih plesne šole »Urška«. Obljubljamo, da bomo
dmgič bolj pozorni in njuni imeni objavili.

Sledil je »večni popotnik Andrej Strmecki. Na
tolkalih je izzval vzdušje latinsko-ameriških ritmičnih
plesov.

Obiskala nas je tudi plesna skupina »Lotos«. Med
ljubljansko mladežjo ni bil to njen prvi nastop.

Niti slučajno ni nastopal na predzadnjem mestu
naš znani kantavtor Andrej Šifrer. Nismo verjeli, da
nas bo res obiskal. Na tiho smo želeli in upali, da bo
del kranjskega Živ-žava prenesel med nas. Dejansko
ga tudi je. Vemo, da nam tovariš Andrej ne bo
zameril ie njegovo ime kranjske prireditve uporabi-
mo tudi pri nas v Ljubljani, Na Viču, za našo mladi-
no. Led le prebit, upamo, da nam prihodjič ne bo
odklonil sodelovanja.

Morda je bila za najmlajše najbolj zanimiva njiho-
va lastna točka, nastopi z recitacijami in pesmijo.
Mentorstvo je prevzela naša znana napovedovalka
Mojca Blažej-Cirej. Prav berete Mojca Blažej.

Za prireditev so bili potrebni plakati. Z umetruSko
roko, po lastni zamisli so jih izdelali ob mentorstvu
likovne pedagoginje učenci Osnovne šole Frnac Le-
skošek-Luka. Vse plakate shranjujemo, ko se jih bo
več nabralo jih bomo razstavili v naii Knjižnici.

Da je prireditev tako uspela so prispevali z danli:
Butik Aljančič, Frizerski salon Pavlovič, Modni sa-
lon Malovrh, Picerija Peter, Cvetličarna Štefan, Sa-
mopostrežna trgovina Mercator, Tržaška 37/b, Go-
stilna Ribnian, Mavrica, bencinski servis-Petrol, Pe-
rutnina Ptuj. Vsem prisrčna hvala, se priporočamo.

Vsi nastopajoči. velja pripomniti, so se odpovedali
honorarju za bogatejši pnjetnejši dan mJadosti.

Prav je, da izrazimo na koncu tudi mnenja obisko-
valcev. Bili so zelo zadovoljni. Lepo je bilo, boste
zopet organizirali. kdaj? Zakaj tako skromna rekla-
ma, saj nismo vedeli, slučajno smo čuli po valu 202.
Tako so se vrstili odgovori.

Bralci »Naše komune«! Prvi poizkus koristnega
s prijetnim je uspel. Za prvi ten v oktobru - Teden
otroka se bomo še bolj potrudili. Vemo, da se vam je
ob obranju tega prispevka utrnila kaka misel. zami-
sel, predlog, kako bi našo prihodno prireditev še bolj
napolnili s smehom. Vaši predlogi bodo dobrodošli,
zlasti bodo dobrodošli nastopi najmlajših. Sicer pa
naj bo tudi to pisanje vabilo za srečanje v oktobru.
Danes vam ie ne moremo zagotoviti bo to sobota 7.
ali nedelja 8. oktobra.

M. B.


